
 
 

Verslag Algemene leden vergadering 

Datum vergadering:   30 januari 2025 
Aanwezig:     Dik Blok (voorzitter), Hans Ramb (penningmeester) en  
     Richard Douwstra (voorgesteld nieuw bestuurslid) 

en Ron Zadelaar (secretaris) 
Afwezig:    Gerrit Smits (algemene ondersteuning) 
Aantal aanwezige (aspirant-)leden: 4 bestuursleden, 10 leden, 2 aspirant-leden  
 
1. Opening  
 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom. De bestuursleden Dik, Hans en Ron stellen zich voor 
en de voorzitter verontschuldigt Gerrit Smits voor zijn afwezigheid. De voorzitter stelt Richard 
Douwstra voor. Richard heeft belangstelling getoond voor een plaats in het bestuur van de 
vereniging. 
 
Alle (aspirant-)leden hebben in december per mail een uitnodiging voor de ALV ontvangen met 
daarbij de agenda, incl. de balans, winst- en verliesrekening van 2024 en de begroting voor 2025.  
Verder zijn de stukken betreffende de statutenwijziging voorbereid door Notariskantoor Van de 
Oudeweetering met de agenda aan alle leden toegestuurd. 
 
Richard heeft contact met de gemeente gehad over de maaiwerkzaamheden langs de ligplaatsen met 
aandacht voor communicatie naar de leden. Tevens heeft hij namens het bestuur wederom met de 
gemeente over een baggerplan gesproken en daarbij nogmaals de problematiek geschetst dat een 
deel van de plekken last hebben van een te ondiep water met het risico voor schade aan motoren 
van boten. Een van de aanwezige leden heeft hierover zelf ook contact gehad met de gemeente en 
heeft hierover vernomen dat de gemeente van plan is dit voorjaar te gaan meten; vervolgens 
beoordelen of het wel of niet aan richtlijnen voldoet en daarna pas aanbesteden.  
De voorzitter geeft aan dat we hier al jaren over met de gemeente in gesprek zijn en dit ook 
voorgaande jaren met de leden is gedeeld, maar helaas telkens zonder harde toezegging of actie van 
de gemeente.  
Het bestuur verwacht dat de gemeente op z’n vroegst eind 2025 met baggerwerkzaamheden start. 
Richard heeft namens het bestuur de gemeente gevraagd zodra de planning bekend is deze met het 
bestuur te delen.  
 
Verder een terugblik van het bestuur over de gehouden enquête die in november naar alle leden en 
aspirant-leden was gestuurd. Er zijn 36 reacties ontvangen en de conclusie is dat de meeste het wel 
goed vinden dat de ALV in het Dok wordt gehouden. In de enquête is tevens gevraagd of men 
geïnteresseerd is in een bestuursfunctie, maar helaas was daar weinig animo voor. 
Het bestuur geeft aan begin 2025 een terugkoppeling te geven van de uitkomsten van de enquête. 
 
2. Verslag ALV (18-01-2024) en Jaarverslag 2024 
 
De notulen van voorgaande ledenvergadering zijn niet besproken.  
 
  



 
 
3. Stand van zaken ledenlijst/wachtlijst/aanlegplaatsen 
 
WSV Binnenrijn beschikt sinds 2024 over 43 ligplaatsen (en leden). 
In 2024 hebben we 8 leden uitgeschreven en 6 nieuwe aanmeldingen ingeschreven 

Eind 2024 stonden er 51 aspirant-leden op de wachtlijst. 
Eind 2023 stonden er 51 aspirant-leden op de wachtlijst. 
Eind 2022 stonden er 60 aspirant-leden op de wachtlijst. 
Eind 2021 stonden er 56 aspirant-leden op de wachtlijst. 
Eind 2020 stonden er 44 aspirant-leden op de wachtlijst. 
Eind 2019 stonden er 32 aspirant-leden op de wachtlijst. 
De wachtlijst groeit niet meer zo snel als voorgaande jaren en nieuwe aspirant-leden worden 
gewezen op het feit dat een ligplaats vele jaren kan duren. 
 
4. Wijziging statuten (bijlage nieuwe statuten) 
 
In de vorige ALV is de mogelijke wijziging van de statuten besproken en met goedkeuring van de 
leden heeft het bestuur deze wijziging met het notariskantoor voorbereid. 
Dit ontwerp is opgemaakt door Notariskantoor Van de Oudeweetering te Oegstgeest, kenmerk 
2024.0169.01/SG 
Het betreft de volgende wijzigingen: 

 Bestuursfuncties openstellen voor aspirant-leden (artikel 11) 
 Liggeld bij tussentijdse opzegging (artikel 7) 

 
Toelichting: 

 Door aspirant-leden in bestuur op te (kunnen) nemen wordt evenwichtiger 
vertegenwoordiging van vereniging in bestuur mogelijk en komt groter aantal potentiële 
bestuursleden beschikbaar. 

 Versoepelde liggeld regeling bij opzegging omdat dit in voorgaande jaren veelvuldig 
aanleiding gaf tot vervelende discussies met vertrekkende leden. 

 
Voor de statutenwijziging is een twee-derde meerderheid vereist en een vertegenwoordiging van 
minimaal 50% van de leden. De voorzitter stelt vast dat er onvoldoende leden 
aanwezig/vertegenwoordigd zijn voor een statutair vereiste meerderheid. 
 
Geen van de aanwezige leden heeft op- of aanmerkingen op de voorgestelde wijzigingen.  
Na stemming blijkt de ledenvergadering unaniem vóór de voorgestelde statutenwijziging.  
Na discussie wordt besloten dat het bestuur zich beraadt op de wijze waarop een extra 
ledenvergadering kan worden gehouden om de in gang gezette statutenwijziging toch te kunnen 
implementeren.  
 
  



 
 
5. Bestuurssamenstelling 
 
Al jaren is het bestuur dringend toe aan vervanging van het oorspronkelijke bestuur. Na de vorige 
ALV heet Richard Douwstra aangegeven belangstelling te hebben voor een bestuursfunctie en hij 
heeft het afgelopen jaar de bestuursvergaderingen bijgewoond en met gemeente contact gehad over 
het maaien en baggeren.  
Het bestuur stelt aan de ledenvergadering voor om Richard hierbij officieel te benoemen als 
bestuurslid van de vereniging.  
Bij deze goedgekeurd door alle aanwezige leden. 
 
Het bestuur roept nogmaals alle leden op om serieus een rol in het bestuur van de vereniging te 
overwegen zodat de volgende ALV een aantal oude bestuursleden hun functie kunnen neerleggen. 
Vooruitlopend op de voorgestelde statutenwijziging geldt dit verzoek dus ook voor aspirant-leden 
van de vereniging. 
Wanneer je interesse hebt stuur even een mailtje naar bestuur@WSVBinnenrijn.nl dan nemen we 
contact met je op. 
 
6. Jaarrekening 2024 
 
De penningmeester licht de jaarrekening 2024 toe en vermeldt dat alle leden het liggeld voor het 
afgelopen seizoen 2024 hebben betaald. Zowel de Winst & verliesrekening als de Balans van 2024 
worden per onderdeel doorgenomen en toegelicht. Het positieve resultaat over het boekjaar 2024 is 
€ 1418,00. Het voorstel is om dit bedrag bij te schrijven aan het eigen vermogen.   
De leden gaan hiermee akkoord.  
 
7. Begroting 2025 
 
De penningmeester licht per post de begroting voor 2025 toe. Het positieve resultaat voor 2025 
wordt geprognotiseerd op € 570,00. De penningmeester vraagt goedkeuring van de begroting 2025. 
De leden gaan akkoord. 
 

8. Vaststelling liggelden 2025 
 
Ondanks een verwachte indexering van zo’n 8% stelt het bestuur voor het liggeld voor 2024 op 410,- 
(incl. BTW) te houden. De vereniging heeft voldoende reserves in kas om de liggelden nog niet te 
verhogen. 
Het bestuur van WSV Binnenrijn vraagt de ledenvergadering goedkeuring voor het voorstel om de 
liggelden voor 2025 gelijk te houden aan 2024, t.w. € 410,00 (incl. BTW).   
De leden gaan akkoord met het genoemde liggeld voor 2025 van € 410,-. 
 

  



 
 
9. Kascommissie 
 
De penningmeester geeft aan dat op 21 januari jl. de kascommissie bestaande uit Eline van Velzen en 
Fabian Klever alle stukken voor 2024 hebben gecontroleerd. De kascommissie heeft aangegeven dat 
er geen bijzonderheden zijn geconstateerd en hebben decharge verleend. Het bestuur bedankt de 
kascommissie de financiële administratie over 2024 heeft gecontroleerd en goedgekeurd. Bram 
Kroon en Gerja van den Burg bieden aan om voor 2025 de kas te controleren, waarvoor dank. 
 

10. Decharge bestuur over 2024 
 

Het bestuur vraagt aan de leden goedkeuring voor het gevoerde beleid en de gepresenteerde 
financiële verantwoording over 2024 en de begroting voor 2025. De leden gaan akkoord. 

 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Getekend te Oegstgeest op                      8 februari 2025 

 

       

 

Dik Blok, voorzitter     Ron Zadelaar, secretaris 

 


